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Abstract (en)
The device has at least one hook (4) attached below the base flap (2), and onto which one section (5) of the collecting tank (6) is pushed. The hook
together with the section of the collecting tank forms a linkage. The hook is attached close to the linkage point (7) of the base flap, and is open on
the linkage point side. The hook is formed on a stay (8) which connects the flap to the linkage point. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Entleeren eines Abfallbehälters (1), wobei der Abfallbehälter eine Bodenklappe (2) hat, die die Unterseite
des Abfallbehälters (1) verschließt, und die Bodenklappe an einer Seite so angelenkt ist, daß sie nach unten verschwenkbar ist, wobei unter der
Bodenklappe mindestens ein Haken (4) befestigt ist, in den ein Teil eines Auffangbehälters (6) einschiebbar ist. <IMAGE>
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